
Büyükşehir’denBüyükşehir’den
‘engelsiz’ hizmet‘engelsiz’ hizmet

AK Partili Şengöz’denAK Partili Şengöz’den
‘pazaryeri’ tepkisi‘pazaryeri’ tepkisi

4

ENGELLILERIN kentte her noktaya eri-
şebilmesi için çalışmalarını sürdüren İzmir 
Büyükşehir Belediyesi, Engelsizmir Şube 
Müdürlüğü bünyesindeki engelsiz araçlarla 
engelli yurttaşların hayatına dokunuyor. Kamu 
kurumlarına, hastanelere, sınavlara ve engelli-
lik alanında çalışan sivil toplum kuruluşlarının 
etkinliklerine gitmek isteyen engelli yurttaşlar, 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin engelsiz 
araçları ile ulaşım sağlıyor.

6

3

IZMIR’DE yüksek kar vaadiyle iş ve spor 
dünyasından 300 milyon lira dolandırdığı ileri 
sürülen, intihar girişiminde bulunan, sonra da 
psikiyatri servisine yatırılan Denizbank Bornova 
Şube Müdürü Hatice Ö.’nün (48), ifadesi ortaya 
çıktı. Hatice Ö., “Borçlarım vardı, çıkmaza 
girdim. Ödemek için böyle bir yola başvurdum. 
Çırpındıkça daha da bataklığa saplandım. Tüm 
işlemler bankacılık faaliyetleri çerçevesinde 
yapılmıştır. Suçsuzum” dedi.

LATIFE Hanım ve 
Zübeyde Hanım mahal-
lelerinde başıboş şekilde 
dolaşan atlara ilişkin 
şikayetler, Karşıyaka 
Belediyesi’ni harekete 
geçirdi. Düzenlenen 
operasyonla toplam 5 at 
güvenli şekilde yakalandı. 
El konulan atlar, tutanak 
tutularak İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi Pako Ge-
çici Hayvan Bakımevi’ne 
nakledildi. 4

Karşıyaka’da
başıboş atlar 

yakalandı

Internet
sitemize
QR KODU QR KODU 
okutarak 
ulaşabilirsiniz.

yenibakis_digital

YeniBakis35

yenibakis

Yeni Bakış Gazetesi

0533 445 03 13

BUCA Belediyesi’nin Şirinyer pazaryerini 
kapatmasını ve yeni gösterilen yerde de henüz 
pazar açılamamasını eleştiren AK Parti Buca İlçe 
Başkanı İbrahim Şengöz, “Buca halkına dayat-
mak üzere siyasi bir yıldırma, diz çöktürme, zorla 
kabul ettirme gibi hukuka aykırı tavır sergilendi. 
Mağduriyetin zorbalıkla değil, uzlaşmacı bir 
tavırla giderilmesi, akabinde kuraların çekilip 
pazaryerinin bir an evvel açılması için gere-
ken yapılmalıdır” diye konuştu.

www.yenibakis.com.tr
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Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 4 TL

IZMIR Ticaret Borsası’nın (İTB) hazırladığı, 
1 milyon Euro değerindeki projede İzmir, İtalya 
ve İspanya ortaklık yapacak. Projenin tanıtım 
toplantısında konuşan İTB Başkanı Işınsu 

Kestelli, her ülkeden 50’şer zeytin ve zeytinyağı 
işletmesinin projeye dahil edileceğini, çalışma 
sonunda yeşil dönüşüm konusunda işletmelerin 
bilinçlenmesinin hedeflendiğini aktardı.

‘Evde ek iş’‘Evde ek iş’
ilanıylailanıyla
dolandırdılardolandırdılar 3

Boşanma rekoru 
İzmir’in

HER ne kadar isimsiz bazı 
platformlar, boşanma reko-
runun Hakkari’ye ait 
olduğunu iddia etse de 
gerçek şu: Boşanma 
rekoru İzmir’in.

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Nakit açığı

Mahmut Aydoğmuş

5

TARIM ILACI VE 
ASIRI SICAKLAR  

Efes Antik Tiyatro’daEfes Antik Tiyatro’da
‘Evita’ rüzgarı‘Evita’ rüzgarı

DEVLET Opera ve Balesi Genel Müdürlüğü tarafından düzenlenen 7. 
Uluslararası Efes Opera ve Bale Festivali kapsamında,  önceki akşam, 
Efes Antik Tiyatro’da, dünyaca ünlü ‘Evita’ müzikali sahnelendi. 

 “Toprak, ilaca alıştı”

IZMIR Ekonomi Üniversitesi’nde (İEÜ) 
eğitimlerini başarıyla tamamlayarak diploma-
larını almaya hak kazanan bin 500 öğrenci, 
5 gün süren mezuniyet törenlerinin sonunda 
yeni hayatlarına uğurlandı. Cübbelerini giyip 
keplerini büyük coşkuyla havaya fırlatan 
gençler, mutluluklarını doyasıya yaşadı. 8

2

ARTISTIKARTISTIK Cimnastik Erkek  Cimnastik Erkek 
Milli Takım Başantrenörü Yıl-Milli Takım Başantrenörü Yıl-
maz Göktekin, takım olarak maz Göktekin, takım olarak 

ilk kez mücadele edecekleri ilk kez mücadele edecekleri 
2024 Paris Olimpiyatları’nda 2024 Paris Olimpiyatları’nda 
finali hedeflediklerini söyledi.finali hedeflediklerini söyledi.

Zeytin ve zeytinyağı 
işletmelerinin 

atıktan, karbon 
azaltımına kadar 

birçok alanda 
kendilerini 

geliştirmeleri için 
proje hazırlandı

2

İEÜ’de cübbeler giyildiİEÜ’de cübbeler giyildi
kepler atıldı! kepler atıldı! 

Patates ve soğanın çabuk bozulmasının nedeni:

TOPRAĞIN zirai ilaca alıştığını, dolayısıyla üretilen 
sebzelerin tüketim ömrünün kısaldığını belirten İzmir Pa-
zarcılar Odası Başkanı Hamdin Erişen, “Tüm sebze ve mey-
veler ilaçlanıyor. İlaç olmadan yüksek verim almak zorlaştı 
çünkü toprak ilaca alıştı. Bu nedenle ürünlerin tüketim ömrü 
kısaldı. Öte yandan sıcaklıklar da bozulmada oldukça etkili. 
Sıcak hava özellikle patatesin hemen filizlenmesine neden 
oluyor. Soğan bile hemen filizleniyor artık” dedi.

EGE Yaş Meyve Sebze İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu 
Başkanı Hayrettin Uçak ise, patates ve soğanın, saklama 
koşullarına dikkat edilmesi gerektiğine vurgu yaparak, 
“İklimin değişimi, sıcaklıklardaki artış, sebze ve mey-
velerde bozulmaları artırıyor. Bu duruma zirai ilaçların 
etkisinin yüksek olduğunu düşünmüyorum ancak 
sıcaklıklar oldukça etkili. Bu ürünler, kesinlikle 
kuru ve serin yerde saklanmalı” diye konuştu. 7

 “Sıcaklar daha etkili”

Vatandaşlar, eskiden çuvallarla alınan ve uzun süre saklanabilen patates ve soğanın, son dönemde kısa 
sürede bozulmasından şikayetçi. İşin uzmanlarına göre ise bunun nedeni tarım ilaçları ve aşırı sıcaklar

5

İzmir’in zeytinine İzmir’in zeytinine 
uluslararası projeuluslararası proje

Montella’nın Montella’nın 
vazgeçilmezivazgeçilmezi
               oldular               oldular

EURO 2024’e çeyrek 
finalde veda eden A Milli 
Futbol Takımı’nda 5 ma-
çın tamamında 90 dakika 
sahada kalan Barış Alper 
Yılmaz ve Ferdi Kadıoğ-
lu, en fazla oynayan 
oyuncular oldu.

Milli Artistik JimnastikçilerMilli Artistik Jimnastikçiler
olimpiyatlarda final istiyorolimpiyatlarda final istiyor

‘Yaptığım işlemler ‘Yaptığım işlemler 
kurallara uygundu’kurallara uygundu’

İbrahim İbrahim 
ŞengözŞengöz

ÖZEL

Mutlu Duman
HABER

Murat
Ervin

 Işınsu  Işınsu 
KestelliKestelli

Timuçin
Çelebi

Hamdin Hamdin 
ErişenErişen Hayrettin Hayrettin 

UçakUçak

Ferdi Ferdi 
KadıoğluKadıoğlu

Barış Barış 
Alper Alper 

YılmazYılmaz
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7. ULUSLARARASI Efes 
Opera ve Bale Festivali’nde 
Mersin Devlet Opera ve Balesi 
Müdürlüğü ‘Evita’ müzikaliyle 
sahne aldı. Müzikal, Andrew 
Lloyd Webber tarafından, 
Tim Rice’ın metinleri üzerine 
bestelendi. Caner Akın reji-
siyle sahnelenen eser, Arjantin 
halkının Evita’sı Eva Perón’un 
kısa ama etkileyici hayatından 
kesitleri Efes Antik Tiyatro’da 
sanatseverlerle buluşturdu.

Orkestra şefi Aytuğ Ülgen 
yönetiminde Mersin Devlet 
Opera ve Balesi Müdürlüğü 
Orkestrası ve Mersin Devlet 
Opera ve Balesi Müdürlüğü sa-
natçıları, Eva Peron’un halkına 
yaptığı konuşmalardan esinle-
nilerek hazırlanan ‘Don’t Cry 
for Me Argentina - Benim İçin 

Ağlama Arjantin) adlı parçanın 
da içinde olduğu pek çok şarkı-
yı seslendirdi. 

Mersin Devlet Opera ve 
Balesi Müdürlüğü tarafından, 
Efes Antik Tiyatro’da, festival 
çerçevesinde, 10 Temmuz Çar-
şamba akşamı saat 21.00’de ise 
dünyaca ünlü ‘Tosca’ operası 
sahnelenecek. DHA

İZMİR Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından bu yıl 7’incisi 
düzenlenen Çim Konserleri 
İzmirlileri yine sanatla buluş-
turacak. 4 Temmuz’da Kent 
Orkestrası ile başlayan prog-
ram, birbirinden farklı sanatçı 
ve gruplarla Tarihi Havagazı 
Fabrikası’nda ücretsiz olarak 
İzmirlilerle buluşmayı sürdüre-
cek. Çim Konserleri her hafta 
perşembe günü saat 21.00’de 
düzenlenecek.

Çim Konserleri, 11 Tem-
muz’da Ayşegül & Nezih 
Yeşilnil ‘Jazzy, Rocky, Funky’, 
18 Temuz’da Aylin Aslım, 25 
Temmuz’da Sattas, 1 Ağus-
tos’ta Uğur Sayınbaturn Jazz 
Ensemble, 8 Ağustos’ta Sena 
Şener, 15 Ağustos’ta Retro-
büs, 22 Ağustos’ta Doludizgin 
Manço Project ve 29 Ağus-
tos’ta A Capella Gramoofon 
Feat Cavernas Band ile devam 
edecek. HABER MERKEZİ

Evita Müzikali, Efes 
Antik Tiyatro’daydı

Çim Konserleri 7’nci
kez Havagazı’nda

Her ne kadar isimsiz bazı 
platformlar, boşanma re-

korunun Hakkari’ye ait olduğu-
nu iddia etse de gerçek şu:

Boşanma rekoru İzmir’in. 
Güneydoğu’da boşanmala-
rın çok olduğu iddiasındaki 
argüman bölge gerçekleriyle 
uyuşmuyor. Başta İzmir olmak 
üzere sırasıyla Antalya, Kara-
man, Eskişehir, Muğla, Aydın, 
Denizli ve Uşak’ta boşanmala-
rın çok oluşundaki temel neden 
aslında, kadının ekonomik 
özgürlüğü. Bundan cesaret alan 
kadın, sırasıyla şu nedenlerde 
dayanarak evliliği sonlandır-
mak istiyor:

Zina, terk, cana kasıt, pek 
kötü muamele, suç işleme, 
kırıcı davranış, akıl hastalığı, 
fikir ayrılığı, evlilik birliğinin 
temelden ayrılması (Şiddetli 
geçimsizlik)

Sonuncusu aslında, açıkça 
dillendirilmese de cinsel uyum-
suzluk.

Tablo sonuçta pek iç açıcı 
değil. Evlilik gibi kutsal bir 
kurum, gelenekselleşmekten 
giderek uzaklaşıyor. Birlikte 
yaşamalar, nikahsız evlilikler, 
imam nikahlı beraberlikler, 
sanki gençlere daha cazip 
geliyor.

“Yuva” kavramı tu kaka 
edilmiş durumda.

Evliliklerin ilk beş yılda 

sonlandırılmasındaki oranın 
yüksekliği ise düşündürücü.

Eskiden “İlk üç ay, ilk üç 
yıl, ilk dokuz yıl” gibi saçma 
istatistiki iddialar konuşulurdu. 
Şimdi beş yıl içinde evlilikler 
sonlandırılıyor.

Bizim gibi aile kavramını 
çok önemseyen geleneğe men-
sup bir toplum ne hale gelmiş. 
Düşünmek lazım…

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden Boşanma rekoru İzmir’in

“

Adam, kaldırım taşıyla; gasp 
girişiminde bulunduğu taksi 
şoförünün kafasını parçalıyor, 
önce 13 yıl hapis cezası yiyor, 
sonra da “İyi hal”den dolayı bu 
ceza 8 yıl 1 ay 15 güne indiriliyor.

Hukukçu değilim. Çoğumuz 
da değiliz. Ama hepimiz Hazreti 
Ömer Adaleti’ne inanan birey-
leriz.

Bu adalet, sadece yasaları 

değil vicdanları da tatmin eden 
bir adalettir.

Aleni işlenin bir suçta “İyi 
hal” icat etmek, cezası nereden 
nereye inerse insin; adaleti 
düşünmemek, kollamamak 
demektir.

Adam, kaldırım taşını kafaya 
indirmiş ama gasp olayını ger-
çekleştirememiş.

Mahkemenin “İyi hal” dediği 

bu.
Keşke bir de madalya verse-

lerdi.
Toplum, bundan cesaret 

alarak suç işlemek için can 
atan manyaklarla dolu. Biz, bu 
manyakların içinde hangi güven 
duygusuyla yaşayabiliriz ki?

“İyi halli” manyaklar, vicdan-
larda yargılandıklarında sonuç 
çok farklı oluyor.

DU
VA

R 
YA

ZI
LA

RI

Sonradan görme 
politikacılar arasında şimdi 

“Pahalı saat” modası başladı.
Sadece modayı takip 

etmiyorlar, bir de üstüne 
üstlük yarışıyorlar.

Vaktiyle çarşı pazarda 
işportacılık yapan bu 

adamların kollarında 5 
milyon TL’lik saatler var.
5 milyonluk saatle, 150 

liralık saat arasında ne fark 
var, bilmiyorum ama onu 

takmakla övünüyorlar.
Çünkü onu alın teriyle 

kazandıkları parayı ödeyerek 
almadılar.

Sundukları imkanların 
karşılığında hediye olarak 

aldılar.
Birbirlerine gösterip 

nispet yaparak hepimizi 
çatlatıyorlar.

Geçmişte, bunların bir 
eksperleri vardı. Gerçek olup 
olmadığına o karar verirdi. O 

da yok artık.
Kına yaksınlar.

Pahalı 
saatler

İbrahim 
Ormancı

”
İyi hal cumhuriyeti

Çevremde dar görüşlü, 
kıt beyinli insanlarla faz-
la tartışmaya girmiyo-
rum. ‘’Sığlığına duacı-
yım’’ deyip geçiyorum!

***
Değersiz insanlar için 

‘’Ne antika insan’’ 
demeyin sakın. Anti-
ka olsalardı değerleri 

olmaz mıydı hiç!
***

Bu dünyada ne acıdır 
ki; insanlar ancak PARA 

için kendilerini PARA-
LAYIP duruyor!

***
Kazak erkek diye bir 

şey yoktur bence. Kazık 
erkek dersen bak iş 

değişir!

EGE Üniversitesi (EÜ) 
İletişim Fakültesi Radyo 
Televizyon ve Sinema Ana-
bilim Dalı Yüksek Lisans 
Öğrencisi Medina Bazarba-
eva, Uluslararası Öğrenci 
Birliği’nin koordinasyonu 
ile Ulusal Bobek Hareke-
ti’nin Bağımsız Devletler 
Topluluğu (BDT) ülkeleri-
nin en iyi genç bilim insan-
larını belirlemek amacıyla 
düzenlediği yarışmada ‘Yı-
lın En İyi Genç Bilim İnsanı 
Ödülü’nün sahibi oldu.

Yüksek lisans ve dok-
tora öğrencilerinin katılım 
sağladığı “BDT’nin En İyi 

Genç Bilim İnsanı-2024ö 
yarışmasının ödül töreni, 
Kazakistan’ın başkenti 
Astana’da düzenlendi. 
Yazdığı makale ile ‘Yılın 
En İyi Genç Bilim İnsanı 
Ödülünü’ alan Medina Ba-
zarbaeva’ya birinci derece 
diploması ve rozet takdim 
edildi. Törende Medina 
Bazarbaeva’nın danışman-
lığını yürüten EÜ İletişim 
Fakültesi Radyo Televizyon 
ve Sinema Bölümü öğretim 
üyesi Doç. Dr. Şebnem 
Soygüder Baturlar’a ise 
‘Teşekkür Belgesi’ verildi. 
HABER MERKEZİ

‘Yılın En İyi Genç Bilim 
İnsanı Ödülü’nü kazandı

İzmir Ekonomi Üniversite-
si’nde (İEÜ) eğitimlerini 

başarıyla tamamlayarak 
diplomalarını almaya 
hak kazanan bin 500 öğ-
renci, 5 gün süren mezuni-
yet törenlerinin sonunda yeni 
hayatlarına uğurlandı. Cüb-
belerini giyip keplerini büyük 
coşkuyla havaya fırlatan gençler, 
mutluluklarını doyasıya 
yaşadı. Yıllardır hayal 
ettikleri, heyecan ve 
özlemle bekledik-
leri ana kavuşan 
İzmir Ekono-
mili gençler; 
sevinçlerini 
ailelerine, 
akademisyen-
lerine ve arka-
daşlarına sarılarak 
gösterdi, bol bol 
fotoğraf çektirdi. 

İzmir Ekonomi 
Üniversitesi 2023-2024 Akade-
mik Yılı Mezuniyet Törenleri, 
kampüs içindeki amfitiyatroda 
gerçekleştirildi. Bu yılki mezu-
niyet törenleri, her fakülte ve 

yüksekokul 
için ayrı ayrı 

düzenlenerek 5 
güne bölündü. 

Bu sayede, sahnede daha uzun 
süre kalma fırsatı bulan gençler, 
davetlilerden büyük alkış aldı. 
Törenlere; İEÜ Rektörü Prof. Dr. 

Yusuf Hakan Abacıoğlu, İzmir 
Ticaret Odası Meclis Başkanı 

Selami Özpoyraz, Meclis 
Başkan Yardımcıları Mehmet 
Tahir Özdemir ve Nevzat Art-

kıy, İEÜ Önceki Dönem Rektö-
rü Prof. Dr. Murat Aşkar, Rektör 

Yardımcıları Prof. Dr. 
Levent Eren, Prof. 

Dr. Aslı Ceylan 
Öner ve Prof. Dr. 

Gözde Yazgı 
Tütüncü, 

İzmir Tica-
ret Odası 
Eğitim 

ve Sağlık 
Vakfı ile 

üniversitenin 
mütevelli heyet 

üyeleri, akademis-
yenler ve aileler ka-

tıldı. İEÜ Mütevelli 
Heyet Başkanı Mahmut Özgener, 
mezunlara özel bir video ile 
seslenerek fikir ve tecrübelerini 
aktardı, başarı dileklerini iletti. 

Asla bir ayrılık değil
Geleceğe bırakılacak en 

değerli mirasın gençler olduğuna 
dikkat çeken Başkan Özgener, 
mezunlara önemli mesajlar 
vererek, “Bugünkü mezuniyet, 
asla bir ayrılık değil. Sizler, İzmir 
Ekonomi Üniversitesi Ailesi’nin 
vazgeçilmez bir ferdi, önemli bir 
değerisiniz. Bu kapıdan çıkarken 
asla unutmayın ki, burası sizin 
yuvanız ve bizler de sizin her 
daim destekçiniz olacağız” ifade-
lerini kullandı. 

İEÜ Rektörü Prof. Dr. Yusuf 
Hakan Abacıoğlu da, eğitimin bi-
reyleri ve yaşamı dönüştürdüğünü 
belirterek mezuniyet törenlerinin 
ise bu dönüşümün kutlaması 
olduğunu ifade etti.

İEÜ’de ‘5 günlük’ 
mezuniyet coşkusu
İzmir Ekonomi 
Üniversitesi 2023-
2024 Akademik Yılı 
Mezuniyet Törenleri, 
kampüs içindeki 
amfitiyatroda 
gerçekleştirildi. 
Bu yılki mezuniyet 
törenleri, her fakülte 
ve yüksekokul için ayrı 
ayrı düzenlenerek 5 
güne bölündü

Timuçin
Çelebi
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
GÖRKEM TAŞDEMİR

1952 yılında, Türkiye’de ilk televizyon 
yayınları, İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) 
tarafından gerçekleştirildi.

2011 yılında, yapılan 
referandum ile Güney 
Sudan bağımsızlığını 
ilan etti.

1816 yılında, 
Arjantin, İspanya’dan 
bağımsızlığını 
kazandı.

2002 yılında, Afrika Birliği Örgütü dağıldı ve 
yeniden yapılanarak Afrika Birliği adını aldı.

Güney SudanGüney Sudan
referandumareferanduma

 gitti gitti

Arjantin Arjantin 
bağımsız bağımsız 

olduoldu

İlk televizyon yayınıİlk televizyon yayını
İTÜ’de yapıldıİTÜ’de yapıldı

Mısır Çarşısı’ndaMısır Çarşısı’nda
patlama: 7 ölüpatlama: 7 ölü

Afrika Birliği kurulduAfrika Birliği kuruldu

1998 
yılında, 
İstanbul Mısır 
Çarşısı’nda 
patlama mey-
dana geldi, 7 
kişi hayatını 
kaybetti. 

İzmir’deki ‘Seçil Erzan’ vakasının baş şüphelisi: 

Çırpındıkça daha da 
bataklığa saplandım
Yüksek kar vaadiyle iş 
ve spor dünyasından 
300 milyon lira 
dolandırdığı ileri 
sürülen, Denizbank 
Bornova Şube 
Müdürü Hatice 
Ö.’nün ifadesinde,  
“Borçlarım vardı, 
çıkmaza girdim. 
Ödemek için böyle 
bir yola başvurdum. 
Çırpındıkça daha da 
bataklığa saplandım” 
dediği öğrenildi

İzmir’de yüksek kar vaadiyle iş ve 
spor dünyasından 300 milyon lira 
dolandırdığı ileri sürülen, intihar 

girişiminde bulunan, sonra da psikiyat-
ri ser-
visine 
yatırılan 
Deniz-
bank 
Bornova 
Şube Müdürü 
Hatice Ö.’nün 
(48), ifadesi 
ortaya çıktı. 
Hatice Ö., 
“Borçla-
rım vardı, 
çıkmaza 
girdim. 
Ödemek 
için böyle bir 
yola başvur-
dum. Çırpındıkça 
daha da bataklığa 
saplandım. Tüm işlemler 
bankacılık faaliyetleri çerçevesinde 
yapılmıştır. Suçsuzum” dedi.

Denizbank Bornova Şubesi’nde, 
yeni bir Seçil Erzan vakası yaşandı. 
Olay dönemi Karşıyaka Spor Kulübü 
Yönetim Kurulu üyesi ve Karşıyaka 
Altyapı Basketbol Şube Başkanı olan 
Denizbank Bornova Şube Müdürü 
Hatice Ö., iddiaya göre, yüksek kar 
vaadiyle fon ve altın alıp değerlendir-
mek üzere kulübün 3 yöneticisi ile 7 

iş insanından yaklaşık 300 milyon TL 
topladı. Ancak, topladığı paraları fona 
yatırmayan, altın da almayan Hatice 
Ö.’nün parayı döviz bürosu sahibi Ser-

kan Çelik’e gönderdiği 
ileri sürüldü. İddiaya 
göre; Hatice Ö., para 
topladığı kişilere zaman 
zaman ihtiyaçları kadar 
para gönderdi ancak bir 

süre sonra iş insanları dolandı-
rıldıklarını anladı. Mağdurlar 

durumu polis ekiplerine 

bildirip, Hatice Ö. hakkında şikayetçi 
oldu.

Yemek yemiyor 
Polis olayla ilgili çalışma başla-

tırken, yüzlerce kişiyi benzer şekilde 
dolandırdığı ileri sürülen Hatice Ö. 
hakkında, 27 Haziran’da gözaltı kararı 
çıkarıldı. Yakalama çalışması başlatan 
polis ekipleri, Hatice Ö.’nün evinde 
çok sayıda ilaç içip intihar girişiminde 
bulunduğunu belirledi. Ekipler, Hatice 
Ö.’nün, intihar teşebbüsünün ardından 

pişman olup gittiği İzmir Şehir Has-
tanesi’nde tedaviye alındığını saptadı. 
Hayati tehlikesi bulunmayan Hatice 
Ö.’nün başında, polis beklemeye baş-
ladı. Yemek yemeyi reddeden Hatice 
Ö.’nün, doktorlara göre ifade verecek 
durumda olmadığı belirtildi. Daha 
sonra Hatice Ö., psikiyatri servisine 
yatırıldı. Operasyon kapsamında ayrıca 
banka personeli E.Y. ile döviz bürosu 
çalışanı A.A. da ifadesine başvurul-
mak üzere gözaltına alınıp emniyete 
götürüldü.

Yüklü	mevduatlar	
Polis ekipleri ayrıca döviz bürosun-

da, Denizbank Bornova Şubesi’nde 
ve belirlenen bazı adreslerde aynı gün 
arama yaptı. Ayrıca Hatice Ö. ile tutuk-
lanan döviz bürosu sahibi S.Ç.’nin mal 
varlıklarına el konulduğu öğrenildi. 
Öte yandan Hatice Ö.’nün, özellikle 
Denizbank’ta yüklü miktarda mevduata 
olanları gözüne kestirip hedef aldığı, 
temas grup dolandırıcılık ağının içeri-
sine düşürdüğü öne sürüldü.

Emniyetteki işlemlerinin ardından 
banka personeli E.Y. ile döviz bürosu 
çalışanı A.A. adliyeye sevk edildi. Her 
iki şüphelinin de ifadesinde suçlama-
ları kabul etmediği, bir personel olarak 
rutin görevlerini yaptıklarını, herhan-
gi bir usulsüzlüğe karışmadıklarını 
söylediği öğrenildi. Nöbetçi sulh ceza 
hakimliği E.Y. ve A.A.’yı yurt dışına 
çıkış yasağıyla serbest bıraktı. DHA

Hatice Ö.’nün paraları gönder-
diği öne sürülen döviz bürosunun 
sahibi Serkan Çelik (48), emni-
yetteki işlemlerinin ardından 28 
Haziran’da adliyeye sevk edildi. 
Çelik’in ifadesinde, “Hatice Ö., 

bana para getirdi. Ben ise o 
paraları altına ve dövize çevirdim. 
Sonrasında da kendisine iade et-
tim. Suçlamaları kabul etmiyorum” 
dediği öğrenildi. Nöbetçi Sulh 
Ceza Hakimliği, Çelik’i tutukladı.

Büro sahibi tutuklandı

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

Hastanede tedavi-
si süren Hatice Ö’nün, 

doktorların uygun görmesi 
üzerine ifadesi alınabildi. Hatice Ö. 

ifadesinde, “Borçlarım vardı, çıkmaza 
girdim. Ödemek için böyle bir yola baş-

vurdum. Mağdurların paralarını da hep bir 
önceki mağdurun taleplerini karşılamak için 
kullandım. Faiz ve dolar kurundaki dalga-

lanmalardan dolayı işin içinden çıkamadım. 
Çırpındıkça daha da bataklığa saplandım. 

Yaptığım tüm işlemler bankacılık 
faaliyetleri çerçevesinde usulüne 

uygun yapılmıştır. Suçsu-
zum” dedi.

‘Yaptıklarım usule 
uygundu, suçsuzum’

‘Evde ek iş’ ilanıyla 100 
milyon lira dolandırdılar
İzmir merkezli 12 ilde, internet üzerinden ‘evde ek iş, evde 
paketleme işi’ ilanları vererek 100 milyon lira dolandırıcılık yaptıkları 
belirlenen şüphelilere yönelik operasyonda 64 kişi gözaltına alındı
İZMİR Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı koordinesinde, İzmir Emniyet 
Müdürlüğü Siber Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğü tarafından 
yürütülen ‘nitelikli dolandırıcılık’ 
soruşturması kapsamında, şüphelile-
rin sosyal medya ve online internet 
siteleri üzerinden ‘evde ek iş, evde 
paketleme işi’ ilanları vererek dolan-
dırıcılık yaptıkları tespit edildi. Şüp-
helilerin, kapora, sigorta, veri ücreti 
gibi çeşitli isimler adı altında para 
talep edip, işlemlerin legal olduğu-
na inandırmak adına sahte olarak 
düzenledikleri resmi kurum logosu 

olan belgeleri ve sahte şirket isim-
lerini dolandırıcılık eylemlerinde 
kullandıkları ve bu eylemlerde hedef 
kitle olarak kendilerine genellikle ev 
kadınlarını seçtikleri belirlendi.

Bin	dolayında	kişi	
Bu yöntemle şüphelilerin, 

İzmir’de 17 kişiyi toplam 1 milyon 
250 bin TL, Türkiye genelinde ise 
tespiti yapılan 1000 dolayında kişiyi 
toplam 100 milyon TL dolandır-
dıkları tespit edildi. Siber Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri, 
4 Haziran’da İzmir başta olmak 

üzere Adana, Antalya, Batman, 
Diyarbakır, Gaziantep, Hakkari, 
Hatay, İstanbul, Kahramanmaraş, 
Mersin, Osmaniye, Samsun illerinde 
operasyon düzenledi. Toplam 70 
şüpheliye yönelik gerçekleştiri-
len ‘Paket’ adı verilen eş zamanlı 
operasyonda 64 kişi gözaltına alındı. 
Şüphelilerin adreslerindeki arama-
larda çok sayıda dijital materyale ve 
suç unsuruna el konuldu. Emniyette 
işlemleri tamamlanan şüpheliler dün 
sabah adliyeye sevk edildi. Diğer 6 
şüphelinin yakalanması için ise ça-
lışmaların sürdüğü bildirildi. DHA

MUĞLA’NIN Yatağan ilçesinde, yaya olarak 
işe giderken TIR’ın çarptığı Ayşe Uygun (48), 
hayatını kaybetti.

Kaza, dün saat 07.30 sıralarında Yatağan’ın 
Bozarmut Mahallesi’nde meydana geldi. Mer-
mer fabrikasındaki işine gitmek üzere evinden 
ayrılan Ayşe Uygun’a Yavuz Sultan Selim 

Caddesi’nde yol kenarında 
yürürken, aniden hareket 
eden M.Y.’nin (30) kullan-
dığı 48 AGU 037 plakalı 
TIR çarptı. 

Şoför	gözaltında
Çevredekilerin 112 Acil 

Çağrı Merkezi’ne ihbarı 
üzerine olay yerine sağlık 
ve jandarma ekipleri sevk 

edildi. Sağlık ekibi, Ayşe Uygun’un hayatını 
kaybettiğini belirledi. Uygun’un cansız bedeni 
otopsi yapılmak üzere Muğla Adli Tıp Kurumu 
morguna kaldırıldı.Muğla Cumhuriyet Baş-
savcılığı koordinesinde yürütülen soruşturma 
kapsamında TIR şoförü M.Y. gözaltına alındı. 
DHA

İşe giderken, TIR’ın
altında kalarak öldü

Hatice Ö.Hatice Ö.

Ayşe Ayşe 
UygunUygun
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KARŞIYAKA’NIN Latife Hanım ve Zübeyde Hanım 
mahallelerinde başıboş şekilde dolaşan atlara ilişkin şika-
yetler, Karşıyaka Belediyesi’ni harekete geçirdi. Belediye 
Veteriner İşleri Müdürlüğü ve Karşıyaka İlçe Tarım Mü-
dürlüğü ekipleri ilk olarak, atlarını çöplerden beslenmeleri 
ve dolaşmaları için sokaklara salan vatandaşlara ulaşarak 
uyarılarda bulundu. Ancak sorunun devam etmesi üzerine 
düzenlenen operasyonla toplam 5 at güvenli şekilde yaka-
landı. El konulan atlar, Karşıyaka İlçe Tarım Müdürlüğü 
ekipleriyle birlikte tutanak tutularak İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Pako Geçici Hayvan Bakımevi’ne nakledildi. 
Ayrıca cezai işlemler de başlatıldı.Tüm canlıların yaşam 
şartlarını sağlıklı ve güvenli hale getirmek için çalıştıklarını 
belirten Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal “İyi 
bakım ve onurlu yaşam, her canlının hakkıdır. Bunun aksi 
durumlar ile karşılaştığımızda, ilgili kurumlar ile iş birliği 
içerisinde en hızlı şekilde çözüm sağlamaya çalışıyoruz. 
Atların kent içine salınması da hem atlar hem de insanlar 
için ciddi anlamda sağlık ve güvenlik riski yaratıyor. Aynı 
zamanda çevre kirliliği oluşuyor, trafik olumsuz yönde et-
kileniyor. Bu sorunun tekrarlanmaması için çalışmalarımı-
zı sürdürürken, at sahiplerinden de duyarlı davranmalarını 
istiyoruz” diye konuştu. HABER MERKEZİ

KONAK Belediyesi’nin çocukların sokakta 
güvenle oyunlar oynaması için düzenlediği 
‘Mutlu Çocuklar Sokağı’ etkinliklerinin ilki 
1. Kadriye Mahallesi 628 Sokak’ta gerçek-
leştirildi. Beştepeler Sosyal Tesisi önünde yer 
alan sokak, çocukların oyun oynayabilmesi ve 
düzenlenen etkinliklere 
güvenle katılabilmeleri için 
trafiğe kapatıldı. Müziğin 
bir an olsun durmadığı 
ve çocukların neşe içinde 
dans ettiği etkinlikte 
Konak Belediye Başkanı 
Nilüfer Çınarlı Mutlu da 
çocukları yalnız bırakma-
yarak onların eğlencesine ortak oldu. Gün boyu 
süren birbirinden çeşitli ve eğlenceli etkinlikler 
kapsamında, mahallede yaşayan çocuklar çiçek 
dikim, çevre atık bilgilendirme, mask boyama, 
yüz boyama, patates baskılı bandana yapımı ve 
boncuk bileklik yapımı atölyelerine katılarak el 
becerilerini geliştirdi. Konak Belediye Başkanı 
Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Konak’ın bütün mahal-
lelerinde sokakları, çocukların oyun alanına çe-
virmek üzere çalışmalarımıza devam edeceğiz” 
dedi. HABER MERKEZİ

BORNOVA Belediyesi, Özgül Gündüz Halk Sağlığı 
Merkezi bünyesinde obeziteyle mücadele edenlere 
destek olmak amacıyla ücretsiz diyetisyen hizmeti 
sağlıyor. Çağın en önemli sağlık sorunlarından biri olan 
obeziteye karşı etkin ve bilimsel yöntemlerle mücadele 
ediliyor. Polikliniğe başvuran Bornovalılar, kişiye 
özel beslenme programları ve düzenli takip sayesinde 
sağlıklı bir kiloya ulaşmaları 
konusunda destekleniyor. Öyle ki, 
Bornova Belediyesi’nin diyetisyen 
hizmetinden yararlanan Hayri 
Soylu, bir yıl önce poliklinikte 126 
kilodan 80 kiloya indi. Sağlıklı bir 
yaşam sürebilmeleri için spora eri-
şim başta olmak üzere her alanda 
Bornovalıların yanlarında olmaya 
gayret ettiklerini söyleyen Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki, “Çağın hastalığı obezite 
ile mücadelede en önemli yöntem hareketli olmak. Bu 
nedenle parklar ve yeşil alanlarda hareket etmeyi teşvik 
edecek çalışmalarımız bulunuyor. Obezite sorunu 
yaşayan Bornovalıların bu hastalıktan kurtulmalarına 
yardımcı olmak için Sağlık İşleri Müdürlüğümüz 
bünyesinde ücretsiz çalışmalar yürütüyoruz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Karşıyaka’da, başıboş
5 at yakalandı

Bornova Belediyesi
obeziteye savaş açtı

‘Mutlu Çocuklar Sokağı’ ile ‘Mutlu Çocuklar Sokağı’ ile 
sokaklar çocukların oldusokaklar çocukların oldu

Yerel yönetimler

İzmir Büyükşehir Belediyesi kent ge-
nelinde trafik akışını engelleyen, güvenlik 
sorunu yaratan, görüntü ve çevre kirliliği 
oluşturan terk edilmiş hurda araçları, 
Menemen’in Kazımpaşa Mahallesi’nde 
kurduğu Hurda Araç Merkezi’ne toplama-
yı sürdürüyor. Türkiye’de belediyeye ait 
ilk hurda otoparkı olma özelliğini taşıyan 
892 araç kapasiteli merkez 13 bin metre-
karelik alanda yer alıyor.  Lüks markalara 
ait hurda otomobillerin yanı sıra rüya gibi 
klasik araçlar 6 ay içerisinde alınmazsa 

ekonomiye kazandırılıyor. İzmir Büyük-
şehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanlığı 
Zabıta Trafik Şube Müdürü Fatih Top-
rakdeviren, Karayolları Trafik Yönetme-
liği'nin 122. Maddesi’ne istinaden hurda 
niteliği taşıyan araçları belirlediklerini söy-
ledi. Toprakdeviren, “Yurttaşlardan gelen 
şikayetler veya ilçe belediyelerinden gelen 
resmi yazılara istinaden çalışma başlatı-
yoruz. Aracın bulunduğu konumda tespit 
yapıyoruz. Eğer plakalıysa ilçe belediyesi-
ne yazı yazıyoruz ve 7 gün içerisinde araç 

sahibine tebligat yapılması istiyoruz. 7 gün 
içerisinde duyurusu yapıldığı halde aracın 
sahibine ulaşamazsak, emniyet ile çalışma 
yürütüyoruz. İzmir Emniyet Müdürlüğü 
Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü ile 
aracın şase bilgilerinden plakalı ise plaka 
bilgisinden aracın sahibine ulaşmaya 
çalışıyoruz. ” dedi. 2020 yılı Ocak ayında 
hizmete giren merkeze şuana kadar 684 
araç çekildi. Bu araçların 177’si araç 
sahiplerince geri alındı.  31 araç ise ekono-
miye kazandırıldı. HABER MERKEZİ

Bir zamanların lüks arabaları şimdi hurda merkezinde

Büyüksehir’denBüyüksehir’den
‘engelsiz’ hizmet‘engelsiz’ hizmet

İzmir Büyükşehir Belediyesi Engelsizmir Şube Müdürlüğü’nün engelsiz araçları, engelli yurttaşları evlerinden alarak 
kamu kurumlarına, hastanelere, sınavlara ve çeşitli etkinliklere ulaştırıyor. Mesai saatleri içerisinde şehir dışından 
gelen engelli bireyleri de karşılayarak gidecekleri yerlere ulaştıran engelsiz araçlar, yurttaşlara büyük kolaylık sağlıyor

Engellilerin kentte her 
noktaya erişebilmesi için 
çalışmalarını sürdüren 

İzmir Büyükşehir Belediyesi, 
Engelsizmir Şube Müdürlüğü 
bünyesindeki engelsiz araçlar-
la engelli yurttaşların hayatına 
dokunuyor. Kamu kurumlarına, 
hastanelere, sınavlara ve engellilik 
alanında çalışan sivil toplum kuru-
luşlarının etkinliklerine gitmek isteyen engelli 
yurttaşlar, İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
engelsiz araçları ile ulaşım sağlıyor. Şehir dı-
şından kente gelen engelli yurttaşlar ise mesai 
saatleri içerisinde havaalanı, otogar veya tren 
garından alınarak gidecekleri yere ulaştırılıyor. 
Engelsizmir Şube Müdürlüğü, arızalanan 
akülü veya manuel tekerlekli sandalyeleri de 
bakım ve onarım istasyonunda tamir ederek 
engelli yurttaşın evine götürüyor. Tüm bu 
hizmetlerin çok önemli olduğunu vurgulayan 
engelli bireyler, İzmir Büyükşehir Belediye-
si’ne teşekkür ediyor.

Özel donanımlı araçlarla
Engelsizmir Şube Müdürü Emine Koç, 

“İzmir Büyükşehir Belediyesi, erişilebilir toplu 
taşımayı çok önemsiyor. Bunun haricinde 
engellilerin kamu kurumlarındaki randevulu 
hizmetlerine ulaşmalarını sağlamak için 
de engelsiz ulaşım araçlarımız var. Özel 
donanımlı araçlarımız, en fazla 8 tekerlekli 
sandalyeyi taşıyacak şekilde tasarlandı ve 
engelli yurttaşlarımızın hastanelere, sınavlara 

ve kamu kurumlarına ulaşımını sağlıyor. 
Bu araçlarımız ayrıca engellilik alanın-

da çalışan sivil toplum örgütlerinin 
çeşitli etkinliklerine de destekte bu-
lunuyor. Öte yandan şehir dışından 

kentimize gelen engelli yurttaşları 
mesai saatleri içerisinde havaalanın-

dan, otogardan ya da tren garlarından 
engelsiz araçlarımızla alarak gidecekleri 

yerlere ulaştırıyoruz” bilgisini verdi.

“Erişilebilir ulaşım haktır”
Kronik hastalığı sebebiyle hastaneye belli 

periyotlarla gitmek durumunda olan engelli 
yurttaşlar için de hizmet verildiğini vurgulayan 
Koç, “Hastaneden sürekli tedavi alması gere-
ken engelli yurttaş için sosyal hizmet uzman-

larımız ev ziyareti yapıyor ve sosyal inceleme 
raporu oluşturuyor. Rapor sonrasında ne kadar 
süre ile o kişiyi hastaneye taşıyabileceğimizi 
bildiriyoruz” dedi. Akülü veya manuel 
tekerlekli sandalyelerin arızalanmaları 
durumunda engellilerin Hemşehri 
İletişim Merkezi üzerinden ken-
dilerine ulaşmaları gerektiğini 
belirten Koç, “Arıza durumunda 
engelsiz ulaşım araçlarımızla kişi-
nin bulunduğu noktaya gidiyoruz ve 
arızalı tekerlekli sandalyeyi alıyoruz. 
Konak’ta bulunan bakım istasyonunda 
bakım ve onarımını yaptığımız sandalyeleri, 
kişinin bulunduğu adrese götürüyoruz. Erişi-
lebilir ulaşım bir haktır ve İzmir Büyükşehir 
Belediyesi bu doğrultudaki çalışmalarına 

devam edecek” diye konuştu.
Isparta’dan İzmir’e gelen Nihal Yalçınka-

ya, engelsiz araçlarla Basmane’de bulunan 
tren garından alınarak Buca 

ilçesine götürüldü. Hizmetten çok 
memnun kaldığını söyleyen 

Yalçınkaya, “İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi’ni arayarak 
engelsiz aracın beni almasını 

istedim. Beni tren garında kar-
şıladılar, kalacağım yere transfer 

ettiler. Çok teşekkür ediyorum. 
Eğer bu araç olmasaydı kalaca-

ğım yere gitmek için başka alternatifler 
düşünmek zorunda kalacaktım. Sorunsuz 
ve konforlu bir şekilde transferim sağlandı” 
ifadelerini kullandı. Eşi Hasan Yalçınkaya 
ise “Yolculuğumuz gayet iyi geçti. İzmir 
Büyükşehir Belediyesi bizi çok güzel 
karşıladı. Başkanımız ve tüm çalışanlara 
teşekkür ediyoruz. Verdikleri bu hizmet 
için Allah razı olsun” sözlerine yer verdi.  
Seferihisar Doğanbey’de engelli erişimine 
uygun plaja gitmeye hazırlanan ve engelsiz 
araçlarla ulaşım sağlayan Kamuran Parıltı, 
“Gideceğimiz bölgede engelliler olarak 
denize girme olanağımız var. İzmir Büyük-
şehir Belediyesi de bu konuda bize büyük 
destek veriyor. Etkinliklere hep bu araçlarla 
gidiyoruz. Gidemediğimiz, ulaşamadı-
ğımız yerlere gidebildiğimiz için İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’ne çok teşekkür 
ediyoruz.” yorumunu yaptı.    
HABER MERKEZİ 

Engelli çocukları ile engelsiz araçları 
kullanarak etkinliklere katılan anneler de 
hizmetten memnun olduklarını belirtti. 
Otizmli oğlu ile Seferihisar Doğanbey’de 
bulunan plaja giden Çiğdem Çelik, 
engelsiz araçlar sayesinde evden çıkmaya 
başladıklarını ve zaman içerisinde oğlunun 
çeşitli spor dalları ile uğraşmaya başla-
dığını söyledi. Kayak ve buz pateninde 
birincilikleri bulunan oğlu ile pek çok 
etkinliğe engelsiz araçlarla gittiğini belirten 
Çelik, şöyle konuştu: “Oğlum küçükken 
24 saat evin içinde kalıyorduk. Sosyal 

faaliyetler olunca çocuğum da ben de 
mutluyuz, huzurluyuz. Otizmli çocukların 
doğa ile barışık olması gerekiyor. Bu araç-
lar sayesinde dolaşıyorum. Çocuğumla 
yürüyüşlere katılıyorum, denize gidiyo-
rum. Oğlum sporla ilgilenmeye başlayınca 
onun sayesinde artık Türkiye’yi dolaş-
maya başladım. Erzurum’un, Elazığ’ın, 
Bitlis’in nerede olduğunu bilmiyorduk. 
Oğlum kayak yapıyor, buz pateni yapıyor. 
Çeşitli şampiyonalarda birincilikler aldı. 
Onun sayesinde başka engelli çocuklar da 
yürüyüşlere çıkmaya başladı.” 

Evden çıktı, şampiyon oldu 

İZMİR Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cemil Tugay, uygarlık tarihinin 
en önemli yerleşim alanlarından 
biri olan Bakırçay Havzası’ndaki 
Bergama'da koordinasyon toplantısı 
düzenledi. Bergama Belediye Başka-
nı Prof. Dr. Tanju Çelik ve belediye 
bürokratlarıyla ilçede yapılacak 
çalışmaları değerlendiren Başkan 
Cemil Tugay, özellikle tarım ve hay-
vancılık alanında öncelik verecekleri 
konuları ele aldı. Bergama Beledi-
yesi'nde düzenlenen toplantıda, yol 
haritası büyük ölçüde şekillendirildi. 
BaşkanCemil Tugay, ilçeye verilen 
destekleri anlattı. Tugay, “Küçükbaş 
hayvancılığın yaygınlaştırılması için 
699 üreticiye 3 bin 69 küçükbaş hay-
van, 678 üreticiye 3 bin 394 arılı, bin 
697 de boş kovan, toplam 279 bin 
650 meyve ve zeytin fidanı dağıtıldı. 

46 bin menengiç ağacına antep fıstığı 
aşılaması yapıldı. 2021-2022 yılları 
arasında yüzde 95 gibi bir başarı ol-
duğu gözlendi. 139 bin fide dağıtıldı. 
İki noktaya tarımsal tahmin ve erken 
uyarı sistemi kuruldu” dedi. 

“Sağlıklı veri oluşturalım”
Başkan Tugay, Bergama'da 

mevcut durumu ortaya koymak ve 
sağlıklı şekilde yol alabilmek adına 
envanter çalışması gerekliliğine 
dikkat çekerek, şunları söyledi: “Çift-

çilerimizin, tarım alanlarının sağlıklı 
envanterinin çıkması lazım. Elimiz-
deki verileri derleyip toparlayalım. 
Hızlıca Bakırçay bölgesinde envanter 
çalışması yapalım. Dijital veriyi de 
yapay zeka uygulaması ile bütün-
leştirelim. Sağlıklı veri oluşturalım. 
Ayrıca toprak analizi de yapmalıyız. 
Toprağın kalitesini bozmayacak ürün 
deseni oluşturmalıyız. Ürettiğimiz 
ürünleri işleyerek, katma değeri 
yüksek ürünler haline getirmeliyiz. ” 
HABER MERKEZİ

“Amacımız geleceği kurtarmak”

ÇİĞLİ Belediyesi, vatandaşların taleplerini tespit etmek, hiz-
met ve projelerini gelen öneriler ve öncelikli ihtiyaçlar doğ-
rultusunda şekillendirmek amacıyla ilçe halkının katılımının 
sağlandığı anket çalışması başlattı.Başkan Onur Emrah Yıldız 
öncülüğünde ‘ihtiyaca göre hizmet’ anlayışıyla çalışmala-
rını sürdüren Çiğli Belediyesi, vatandaşların talep, öneri ve 
şikayetlerinibelirlemek için geniş kapsamlı bir stratejik plan 
çalışması başlattı. Strateji Geliştirme Müdürlüğü’nün 2025-
2029 Stratejik Plan çalışması kapsamında düzenlediği ankete 
katılmak isteyen vatandaşlar, Çiğli Belediyesi ve Başkan 
Onur Emrah Yıldız’ın sosyal medya hesaplarında yayınlanan 
ankete katılım gösterebilecek.görüşlerini paylaşmaya davet 
ediyorum” dedi. HABER MERKEZİ

Çiğli’nin geleceğine Çiğli’nin geleceğine 
vatandaş karar verecekvatandaş karar verecek

Emine Emine 
KoçKoç

HHasan asan 
YYalçınkayaalçınkaya

CemilCemil
TugayTugay
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TÜRKIYE İstatistik Kurumu, haziran ayına iliş-
kin “finansal yatırım araçlarının reel getiri oranla-
rı”nı açıkladı. Buna göre, haziranda aylık en yüksek 
reel getiri, yurt içi üretici fiyat endeksi (Yİ-ÜFE) ile 
indirgendiğinde yüzde 1,88, tüketici fiyat endeksi 
(TÜFE) ile indirgendiğinde yüzde 1,62 oranlarıyla 
mevduat faizinde (brüt) gerçekleşti. Yİ-ÜFE ile 
indirgendiğinde, yatırım araçlarından devlet iç 
borçlanma senetleri (DİBS) yüzde 0,87 reel getiri 
sağlarken dolar yüzde 0,37, avro yüzde 0,77, BIST 
100 endeksi yüzde 1,41 ve külçe altın yüzde 1,53 
yatırımcısına kaybettirdi. TÜFE ile indirgendiğinde 
DİBS yüzde 0,61 kazandırırken dolar yüzde 0,63, 
avro yüzde 1,02, BIST 100 endeksi yüzde 1,66 ve 
külçe altın yüzde 1,78 kayba yol açtı. BIST 100 
endeksi, üç aylık değerlendirmede, Yİ-ÜFE ile 
indirgendiğinde yüzde 8,73, TÜFE ile indirgendi-
ğinde yüzde 7,41 ile yatırımcısına en yüksek reel 
getiri sağlayan yatırım aracı olarak öne çıktı. 

Yıllıkta BİST 100
Aynı dönemde avro, Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde 
yüzde 5,98, TÜFE ile indirgendiğinde yüzde 7,12 
ile yatırımcısına en çok kaybettiren yatırım aracı 
olarak kayıtlara geçti. Altı aylık değerlendirmeye 
göre BIST 100 endeksi, Yİ-ÜFE ile indirgendi-
ğinde yüzde 13,35, TÜFE ile indirgendiğinde 
yüzde 8,59 ile yatırımcısına en yüksek reel getiri 
sağlayan yatırım aracı oldu. Aynı dönemde DİBS, 
Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde yüzde 10,89, TÜFE 
ile indirgendiğinde ise yüzde 14,63 ile yatırım-
cısına en çok kaybettiren yatırım aracı olarak 
hesaplandı. Finansal yatırım araçları yıllık olarak 
değerlendirildiğinde BIST 100 endeksi, Yİ-ÜFE ile 
indirgendiğinde yüzde 28,18, TÜFE ile indirgen-
diğinde yüzde 12,12 ile yatırımcısına en yüksek 
reel getiri sağlayan yatırım aracı olarak öne çıktı. 
Yıllık değerlendirmede, Yİ-ÜFE ile indirgendiğin-
de, yatırım araçlarından külçe altın yüzde 11,42 ile 
yatırımcısına reel getiri sağlarken dolar yüzde 6,65, 
avro yüzde 7,12, mevduat faizi (brüt) yüzde 19,55 
ve DİBS yüzde 39,45 oranlarıyla kaybettirdi. AA

Haziranın kazandıranı
mevduat faizi oldu

Yeşil dönüşüm sürecinin önem 
kazandığı, sınırda karbon vergisi-

nin konuşulduğu global pazarda İzmirli 
zeytin ve zeytinyağı işletmelerinin 
atıktan, karbon azaltımına kadar 
bir çok alanda kendilerini 
geliştirmeleri için İzmir 
Ticaret Borsası (İTB) 
proje hazırladı. Yaklaşık 
1 milyon euro değe-
rindeki projede İzmir; 
İtalya ve İspanya ile 
ortaklık yapacak. İZQ 
Girişimcilik Merke-
zi’nde düzenlenen proje 
tanıtım toplantısına İTB 
Başkanı Işınsu Kestelli, 
Dışişleri Bakanlığı AB Baş-
kanlığı Mali İşbirliği ve Proje 
Uygulama Genel Müdürü Bülent Öz-
can,  İzmir İl Tarım ve Orman Müdürü 
Mustafa Şahin, KOSGEB İl Müdürü 
Levent Arslan, Zeytincilik Araştırma 
Enstitüsü Müdürü Ünal Kaya ile zeytin 
işletmesi temsilcileri katıldı  Açılışta 
konuşan İTB Başkanı Işınsu Kestelli, 
her ülkeden 50’şer zeytin ve zeytinyağı 
işletmesinin projeye dahil edileceğini 
söyleyerek, çalışma sonunda yeşil 
dönüşüm, atık yönetimi ve karbon salı-
nımı konularında işletmelerin bilinç-
lenmesini hedeflendiğini aktardı.

Şampiyonların projesi
Zeytin ve zeytinyağı üretiminde 

şampiyonlar listesinde dünya genelinde 
ilk 3 içinde yer alan Türkiye, İtalya, 
İspanya’nın bu ortaklığının önemine 
dikkat çeken Kestelli, ‘Zeytin Değer 
Zincirinde Yenilikçi ve Sürdürülebilir 
Kümelenme (OASİS) Projesi’nin, AB 
çapında fon almaya hak kazanan 2 pro-
jeden biri olduğunu açıkladı. İtalya ve 
İspanya ile birlikte 997 bin 764 euroluk 
bu projenin yüzde 90’lık kısmının AB 
fonu tarafından finanse edileceğini 
aktaran Kestelli, “Zeytin ve zeytin-

yağında rekabet gücünü artırmak için 
hareket eden İzmir, sürdürülebilir gıda 
üretiminin önemine inanıyor. Bilindiği 
üzere küresel iklim krizinde en çok 
Akdeniz bölgesi etkileniyor. İtalya ve 
İspanya’da da benzer şekilde tarımsal 
üretim, su azlığı nedeniyle azalıyor. 
Örneğin İspanya’da yüzde 50, İtalya’da 
ise yüzde 25 oranında gıda üretiminde 
azalma yaşandı. Azalan ürün nedeniyle 
de zeytinyağı fiyatlarındaki artış kaçı-
nılmaz oldu” diye konuştu.

Yerinde görecekler
İtalya ve İspanya’dan ortaklarla 

ülkemizdeki zeytinyağı işletmelerinin 
kırılganlığını azaltmayı amaçladıklarını 
vurgulayan Kestelli, “Atıkları azaltıp 
üretim maliyetlerini düşürmeyi hedefli-
yoruz. Toplam 3 yıl sürecek projemiz-
de her bir ülkeden 50’şer KOBİ’ye atık 
yönetimi süreç yönetimi, yeşil dönü-
şüm eğitimleri verilip, işbirliklerinin 
önemi anlatılacak ve ülkeler arasında 
saha ziyaretleri yapılacak. Böylece 

diğer ülkelerin bu konularda neler 
yaptığını yerinde görecekler. Yeşil 
dönüşümü tüm sektörlerde olduğu gibi 

zeytin ve zeytinyağında da başarmak 
zorundayız aksi takdirde ürün satamaz 
hale gelebiliriz” ifadelerini kullandı. 

Murat ERVİN

IZMIR Sanayici ve İş İnsanları Derneği (İZSİAD) ile 
Yaşar Üniversitesi, 2025 yılında yapılması planlanan 
24. Uluslararası İşletmecilik Kongresi’ni birlikte 
yapmak için protokol imzaladı. Yaşar Üniversite-
si’nde yapılan imza töreninde iş birliği protokolünü 
Yaşar Üniversitesi Rektörü Prof. Levent Kandiller ve 
İZSİAD Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Cengiz 
imzaladı. İmza töreninde konuşan İZSİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin Cengiz, İzmir’in önemli üni-
versitelerinden biri olan Yaşar Üniversitesi ile klasik iş 
birliği protokollerinin ötesinde somut bir projeye dair 
protokol yapmaktan dolayı mutlu olduklarını söyledi. 

“Önemli katkı sunacağız”
2021 yılında pandemi döneminin gölgesi altında 
yaptıkları iş birliği anlaşmasından küresel Covid-19 
salgını nedeniyle yüzde 100 verim alamadıkla-
rını vurgulayan Cengiz, “2025 yılında yapılması 
planlanan 24. Uluslararası İşletmecilik Kongresi’ni 
kentimizin en önemli üniversitelerinden biri olan 
Yaşar Üniversitesi ile beraber yapmanın son derece 
değerli olacağını düşünüyorum. Türkiye olarak 
katma değerli üretim yapmamız gerekiyor, akademi 
bilimsel çalışmalar yapacak, bizler de bu çalışmala-
rın ışığında üreteceğiz. İzmir ekonomisi ve ülkemiz 
sanayisine bu dayanışma ile önemli katkı sunacağı-
mıza inanıyorum” dedi. Yaşar Üniversitesi Rektörü 
Prof. Levent Kandiller ise, “İZSİAD ile 2021 yılında 
yapmış olduğumuz protokolden pandeminin etki-
siyle hedeflediğimiz sonuçları alamamıştık. Ancak 
bu protokol ile çok önemli bir kongreyi İzmir’de 
yapacağız. ” diye konuştu. HABER MERKEZI

İZSİAD ile Yaşar’dan
‘ortak kongre’

CEZAYIR’DE 24-29 Haziran 
2024 tarihleri arasında düzen-
lenen ‘55. Uluslararası Cezayir 
Fuarı’na (FIA) ülkemiz ‘Onur 
Konuğu Ülke’ statüsünde katılım 
gösterdi. 55. Uluslararası Cezayir 
Fuarı’na (FIA 2024) Ege Kuru 
Meyve ve Mamulleri İhracatçıları 
Birliği, Kuru Meyve ve Mamulle-
ri İhracatçı Birlikleri Sektör Ku-
rulu’nu (EİB-İİB-GAİB) temsilen 
Koordinatör Birlik olarak, Ege Su 
Ürünleri ve Hayvansal Mamuller 
İhracatçıları Birliği koordinas-
yonunda İstanbul Su Ürünleri ve 
Hayvansal Mamuller İhracatçıları 
Birliği ile Akdeniz Su Ürünleri ve 
Hayvansal Mamuller İhracatçıları 
Birliği de ortak bir info stant ile 
katıldı. Ege İhracatçı Birlikleri 
Sürdürülebilirlik ve Organik 
Ürünler Koordinatörü Ege Kuru 
Meyve ve Mamulleri İhracatçıları 
Birliği Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Ali Işık, “Türkiye’nin 
Cezayir’e ihracatı geçen sene 
yüzde 31 artışla 2,5 milyar dolara 

yükseldi. Türkiye’den Cezayir’e 
gerçekleştirilen kuru meyve ve 
mamulleri ihracatımız ise bir 
önceki yıla göre yüzde 150 artış 
göstererek 19 milyon dolar olarak 
gerçekleşti. Türkiye geneli kuru 
meyve ve mamulleri ihracatında, 
Birliğimizin payı yüzde 60’tır. 
Türkiye’nin Afrika’ya açılan 
kapısı ve Afrika’daki en büyük 
yatırım ortağı Cezayir ile ticari 
işbirliğimizi geliştirme konusun-
da önemli bir adım attık” dedi.   

“Önemli bir potansiyel”
Ege Su Ürünleri ve Hayvansal 

Mamuller İhracatçıları Birliği 
Yönetim Kurulu Başkanı Bedri 
Girit ise, “2023 yılında sektörü-

müzün Türkiye geneli Cezayir’e 
ihracatı 2,1 milyon dolar iken 
2024’ün ilk yarısında Ceza-
yir’e yüzde 83 artışla 3 milyon 
dolarlık su ürünleri ve hayvansal 
mamuller ihracatı gerçekleşti-
rildi. Türkiye’nin son yıllarda 
ihracatta yıldız ürünlerinden olan 
Türk somonunun Cezayir paza-
rında bilinirliliğinin artırılması 
için çeşitli tanıtım ürünleriyle 
sektör konusunda bilgi aktardık. 
Süt ve süt ürünlerinde de önemli 
bir potansiyel söz konusu. Ce-
zayir’e su ürünleri ve hayvansal 
mamuller ihracatımız çok kısıtlı 
kaldığından bunun geliştirilmesi 
çalışmalar yürütüyoruz” diye 
konuştu. HABER MERKEZI

İzmir’in zeytinine
1 milyon €’luk proje

Zeytinyağı üretiminde atıkların azaltılmasından teknolojinin daha fazla kullanılmasına kadar farklı eğitimleri 
kapsayan 1 milyon euroluk AB projesi hayata geçiyor. İTB tarafından hazırlanan projede İzmir, İspanya ve İtalya 

ortaklık yapacak. Her ülkeden 50’şer işletme yapacakları ziyaretlerde kendi ülkelerindeki uygulamaları anlatacak

Cezayir’de düzenlenen 
55. Uluslararası Cezayir 
Fuarı’na (FIA) Onur 
Konuğu ülke olarak 
katılan Türkiye, önemli 
ticari bağlantılar kurarak 
yurda dönüş yaptı

Nakit açığı

mahmutaydogmus@hotmail.com

Haziran/2024 dönemine ilişkin Hazine 
nakit istatistikleri yayımlandı ve 430 

milyar TL açık verildi. Bu durum elbette ki 
15 Temmuz’da açıklanacak bütçe verilerine 
de yansıyacak. Bir ayda yaklaşık 13 milyar 
dolar nakit açığı vermenin anlamı üzerine 
biraz konuşalım isterseniz.

Yılın ilk 6 ayında verilen nakit açığı ise 
1 trilyon TL, yani 31 milyar dolar. Yılsonu 
bütçe açığının 2.6 trilyon TL olması ve genel 
tecrübeyle sabit yılın son 4 ayında açık bo-
yutunun normalin üzerine çıkacağını düşü-
nürsek hedeflenen açık civarında bir rakamın 
gerçekleşeceğini söyleyebiliriz.

Tabii bu durumda açık rakamı 80 milyar 
dolar ediyor ki, Merkez Bankası’nın brüt 
rezervinde bile bu kadar döviz yok. Şu anda 
145 milyar dolar brüt rezerv var, ancak bu-
nun bir kısmı altın olarak tutuluyor.

Bu tablodan anlaşılacağı üzere hazinenin 
Meclis’e gelemeyen vergi paketi dikkate 
alındığında 250 milyar TL gibi bir rakam 
öngörülmüş ancak yılın devam eden peri-
yodunda başka paketlerin de geleceğini Sn. 
Bakanın iş dünyasına yaptığı sunumdan 
görüyoruz. Dolayısıyla gidişata göre başkaca 
paketler de gelecektir.

Naci Ağbal’ın Maliye Bakanlığı yaptığı 
döneme kadar mali disiplin ciddi anlamda 
uygulanırken ve milli gelirin yüzde 3’ünün 
altında makul seviyelerde seyrederken son 6 
yılda ne oldu da bu montanda bütçe ve nakit 
açıklarından bahseder olduk.

Bu durumu sadece depremin ekonomik 
maliyetine indirgemek doğru olmaz. Eğer 
böyle olsaydı uygulanmayan kamuda tasarruf 
paketi açıklanmazdı. Eğer böyle olsaydı siga-
ra alkol ve akaryakıtta ÖTV artışları 6 aylık 
otomatiğe bağlanmazdı. Hatırlayın geçen 
sene bu zamanlar yine önemli düzeyde birçok 
vergi kaleminde artışa gidilmişti. Şimdi yeni-
den 11 ayrı vergi kanununda birçok alt unsur 
itibariyle vergi ve cezalarda artışa gidiliyor. 

Kamuda harcama düzeyinin bu seviyelerde 
olmasının enflasyona olan olumsuz katkısını 
da konuşmak lazım ama hazine şu anda kendi 
derdine düşmüş vaziyette. Dolayısıyla hem 
enflasyon hem de bütçe/nakit açığının fatura-
sını yine vatandaş üstlenecek ve değişen bir 
durum olmayacak.

Mahmut Aydoğmuş
E. Vergi Başmüfettişi & Öğretim Görevlisi

Türk ihracatçılarTürk ihracatçılar
Cezayir’den mutlu döndüCezayir’den mutlu döndü

Türkiye’de 41 ilde zey-
tincilik yapıldığını aktaran 
TARİŞ Zeytinyağı Birliği 
Genel Müdürü Güngör Şar-
man, zeytincilik konusunda 
yapılan çalışmalarla önemli 
bir yol alındığına dikkat 
çekti. Budama, gübreleme 
ve sulama süreçlerinde 
kaydedilen gelişmeler so-
nucu üretimde verimlilik ve kalitenin 
arttığını sözlerine ekleyen Şarman, 
“Zeytinde var-yok yılı arasındaki 
makas azaldı. Bütün bu çabaların so-
nucunda Türkiye 2022-23 sezonunda 
ilk defa gerçekleşen 420 bin ton zey-
tinyağı üretimiyle İspanya’nın ardın-

dan dünya ikinciliğini elde 
etti. Önümüzdeki yıllarda 
yeni biçimler bütünüyle 
devreye girdiğinde ülke-
miz 650 bin ton zeytinyağı 
ve 1 milyon 200 bin ton 
sofralık zeytin hedefini 
yakalayacak” şeklinde 
konuştu. Olumsuz iklim 
koşulları olmadığı takdir-

de 2024-25 sezonunda da 400 bin 
tona yakın bir zeytinyağı rekoltesi 
beklendiğini açıklayan Şarman, böy-
lesi yüksek miktardaki üretimlerin 
ülkemizin önemli bir küresel oyuncu 
olma yolunda hızla ilerlemesine 
katkı sunduğunu belirtti.

“Dünya ikincisiyiz”

 Işınsu  Işınsu 
KestelliKestelli

Güngör Güngör 
ŞarmanŞarman
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KONAK DUATEPE ÖZDEN GÜLBİN KOCA 
ANAOKULU İLE TORBALI EĞERCİ İLKOKULU 

ANASINIFI ONARIMI
İZMİR İL MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ

İYİ Parti bu hafta sonu Afyonkara-
hisar’da yapacağı kampla yeni yol 
haritasını belirleyecek. Alınan bil-
giye göre, 12-13 ve 14 Temmuz’da 
yapılacak istişare kampına, Baş-
kanlık Divanı, Genel İdare Kurulu 
(GİK) ve Merkez Disiplin Kurulu 
(MDK) üyeleri ile milletvekilleri 
katılacak. Kampta, 2028 seçimlerine 
hazırlık çerçevesinde yeni yol hari-
tasının belirlenmesinin yanı sıra 31 
Mart’ta yapılan yerel seçim sonuçla-
rı değerlendirilecek.

“Meydanlara hazırlık”
Hukuk-Seçim ve Parlamento 

İlişkileri Başkanı Hakan Şeref 
Olgun, kampa ilişkin yaptığı açık-
lamada, Genel Başkan Müsavat 
Dervişoğlu’nun açılış konuşmasıyla 
başlayacak programda Teşkilat 
İşleri, Medya Tanıtım, Mali İşler ile 
Milli Güvenlik ve Göç Politikaları 
başkanlıklarının sunumu olacağını 
ve ayrıca partinin TBMM Grup Baş-

kanlığınca Meclis faaliyet ve çalış-
maları hakkında katılımcılara bilgi 
verileceğini söyledi. Olgun, Genel 
Başkan Müsavat Dervişoğlu’nun 
kamp programının yanı sıra 13 Tem-
muz Cumartesi günü Afyonkarahi-
sar’da esnaf ziyareti yapacağını ve 
Çay Vişne Festivali’ne katılacağını 
bildirdi. Kampın gündemine ilişkin 
ise Olgun, şunları söyledi: “Herkes 
görüşlerini açıklayacak ve buna 

göre yeni yol haritamızı çizeceğiz, 
eksiklerimizi tamamlayacağız. Artık 
meydanlara hazırlık yapıyoruz. 
Yerel seçim sonuçları değerlen-
dirilecek. Zamanında veya erken 
ilk genel seçime hazırlıklarımızı 
yapıyoruz. Bir yıl içinde 2 seçim 
geçirdik. O seçimlerden edindiğimiz 
tecrübelerimizle seçime hazırlık 
yapacağız, eksik alanlarımızı doldu-
racağız.” AA

AK Parti Buca İlçe Başkanı İbra-
him Şengöz, Şirinyer pazaryeri 

ile ilgili yazılı açıklama yaptı. Buca 
Belediyesi’nin Şirinyer pazaryerini 
‘oldu bittiye’ getirdiğini iddia eden 
Şengöz, “Bilindiği üzere Haziran 
meclisinde ek önerge adı altında 
meclis toplantısından 2 saat önce 
gündeme Şirinyer pazaryeri konusu 
dahil edildi. Çok uzun zamandır 
taşınacağı belli olan bu pazaryeri ne 
hikmetse son iki saat diliminde ele 
alındı. İlgili şirket bizi sıkıştırıyor 
adı altında ‘komisyonlara konuyu 
çalışılması üzerine havale edeme-
yiz, acilen oldu bittiye getirmemiz 
gerekiyor’ denilip, Cumhuriyet Halk 
Partili meclis üyelerinin kabulü 
ve oy çokluğuyla meclisten karar 
çıkartıldı. 30 Haziran tarihi itiba-
riyle yeni alanın hazır olacağı ve 30 
Haziran tarihinde pazar kurulumu 
sekteye uğramadan işi çözeceklerini 
beyan ettiler. Akabinde yapılan usul-
süzlük ve şeffaf olmayan yaklaşım 
beraberinde bilgi saklama ve yine 
tüm olumsuz şartları pazarcı esnafı-
na ve Buca halkına dayatmak üzere 
siyasi bir yıldırma, diz çöktürme, 
zorla kabul ettirme gibi hukuka 

aykırı tavır sergilendi” ifadelerini 
kullandı.

“Aslanı kediye boğdurttular”
‘Mağduriyetin zorbalıkla değil, 

uzlaşmacı bir tavırla giderilmesi, 
akabinde kuraların çekilip pazaryeri-
nin bir an evvel açılması için gereken 
yapılmalıdır’ diyen Şengöz, “Bu tavır 
bununla kalmayıp mağdur olan bazı 
pazarcı esnafını kötü gösterip, yeni 
pazaryerine taşınamamasını olaydan 
mağduriyet yaşayan esnafa mal edip, 
cezalandırmak içinde henüz şantiye 
planlamasına göre Şirinyer lokasyo-
nunda çalışmaların başlatılması için 
süre varken, kazı destek ekipman-
larıyla yani belki de 6 ay sonra kul-
lanılacak malzemelerle hali hazırda 
kullanılan pazaryerini kapatıp, yeni 
açılacak yerlerinde girişlerini beton 
bariyerlerle girilemez hale getirip, 
şirket bizi zorluyor kisvesi altında 
aslanı kediye boğdurttular” dedi.

“Takipçisi olacağız”
Şengöz, “Taşınacak olan yeni 

yerde, gerek altyapı yetersizliği, 
gerek üstyapı yetersizliği, gerek alan 
ve otopark yetersizliği ve gerek-
se de pazaryeri tahsisleriyle ilgili 
muallak ve şaibe giderilmemişken, 

suçu esnafa ve vatandaşa yüklemek 
ve şantiye alanı olarak devredilen 
şirketin bir elemanıymış gibi dav-
ranıp tüm bu problemler aşılmadan, 
çözülmeden akıl tutulmasıyla hare-
ket edip bir an önce alanın şirkete 
devredilmesi çok yanlış bir tutum ve 
çok yanlış bir karardır. Oysa ilgili 
şirket Buca’da yaşayan insanlardan 
da, Buca da yaşayan esnaftan da 
daha değerli veya daha büyük asla 
değildir. Vatandaşın 30 yılı aşkın bir 
süredir alışverişini yaptığı Şirinyer 
pazaryerini tüm bu yersiz sebeplerle 
kapattılar. Esnafın ekmeğiyle ve 
onuruyla oynayıp, biat etmeleri için 
her türlü entrikalara başvurdular. 
Bu problemin ivedilikle çözülüp, 
mümkün olduğunca hakkaniyetli 
bir tavır ve gerek Bucalı vatandaş-
lara, gerekse de pazaryeri esnafına 
itibarlarının iade edilmesi ve tüm bu 
mağduriyetin zorbalıkla değil, uz-
laşmacı bir tavırla giderilmesi, aka-
binde kuraların çekilip pazaryerinin 
bir an evvel açılması için gereken 
yapılmalıdır. Konunun en yakın-
dan takipçisi ve tarafı olacağımızı, 
ekmek ve onur üzerinden siyaset 
yapılmaması gerektiğinin hatırlatıcı-
sı olacağımızı kamuoyuna saygıyla 
bildiririz” şeklinde konuştu. 

İYİ Parti, yeni yol 
haritasını belirleyecek

HAFTALIK çalışmasına bugün 
başlayacak TBMM Genel Kurulu, 
Öğretmenlik Mesleği Kanunu Tek-
lifi’ni görüşecek. Teklife göre, Milli 
Eğitim Akademisi kurulacak. Öğret-
menlik mesleği yeterlikleri çerçeve-
sinde belirlenen teorik ve uygu-
lamalı derslerden oluşan hazırlık 
eğitimi, Milli Eğitim Akademisince 
verilecek. Öğretmen adaylarına, 
hazırlık eğitimi sürecinde belir-
lenen gösterge rakamının memur 
aylık katsayısı ile çarpımı sonucu 
bulunacak tutarda her ay ödeme 
yapılacak. Üç yıllık çalışma süresini 
tamamlayan sözleşmeli öğretmenler 
talepleri halinde görev yaptıkları 
yerde öğretmen kadrolarına atana-

cak. Öğretmen kadrolarına atananlar 
mazerete bağlı olarak yapılacak yer 
değiştirmeler hariç olmak üzere 1 
yıl süreyle yer değiştiremeyecek. 
Uyuşturucu veya uyarıcı madde 
imal ve ticareti, kullanılmasını 
kolaylaştırma, kabul etme, bulun-
durma, kullanma suçları ile hayasız-
ca hareketler, müstehcenlik, fuhuş 

suçları ve cinsel dokunulmazlığa 
karşı suçlardan mahkum olanların 
öğretmenliği sona erecek. Milli Eği-
tim Bakanlığına bağlı resmi ve özel 
eğitim kurumlarındaki öğretmenlere 
karşı görevleri sebebiyle “kasten 
yaralama”, “tehdit”, “hakaret” ve 
“görevi yaptırmamak için direnme” 
suçlarının işlenmesi halinde cezalar 
yarı oranında artırılacak ve hapis 
cezasının ertelenmesi hükümleri 
uygulanmayacak. Görevde olan 
öğretmen ve uzman öğretmenlerden, 
20 yıllık çalışma süresini tamamla-
yan ve uzman öğretmenlikte en az 
10 yıl hizmeti olma şartı dışındaki 
koşulları sağlayanlar başöğretmen 
ünvanı için başvurabilecek. AA

Konak Duatepe Özden Gülbin Koca Anaokulu ile Torbalı Eğerci İlkokulu Anasınıfı 
Onarımı yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/876629
1-İdarenin
a) Adı : İZMİR İL MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Fevzi Paşa Mah. Öğretmen Sok. No:15/A 35260 
   KONAK/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2322803500 - 2322803847
ç) İhale dokümanının  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası 
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : Konak Duatepe Özden Gülbin Koca Anaokulu ile 
   Torbalı Eğerci İlkokulu Anasınıfı Onarımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 2 Adet Okul Binasının Onarımı (İnşaat imalatları, 
   Mekanik ve Elektrik Tesisatı)
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
   içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim  : Konak ve Torbalı/İZMİR
edileceği yer 
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 50 (Elli) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün  
   içinde yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) : 18.07.2024 - 11:00 
tarih ve saati 
b) İhale komisyonunun  : İl Milli Eğitim Müdürlüğü Bodrum Kat, B-13 Nolu Salon
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres)  
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik 
kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri 
gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı 
alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel 
kişiliğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi 
odası/ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali 
müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra 
düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu 
şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif 
edilen bedelin % 80 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere 
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk 
sayılacak mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Listesinde yer alan B III. Grup  İşler benzer iş 
olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisliği
Mimarlık
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif 
verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri 
zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP 
üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale 
sonucu üzerine ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin 
reddedilecektir.

AK Partili Şengöz’denAK Partili Şengöz’den
‘pazaryeri’ tepkisi‘pazaryeri’ tepkisi
Buca Belediyesi’nin Şirinyer pazaryerini kapatmasını ve yeni gösterilen yerde de henüz pazar 
açılamamasını eleştiren AK Parti Buca İlçe Başkanı İbrahim Şengöz, “Buca halkına dayatmak 
üzere siyasi bir yıldırma, diz çöktürme, zorla kabul ettirme gibi hukuka aykırı tavır sergilendi” dedi

Alev HAMİTOĞULLARI YILAN

İbrahim İbrahim 
ŞengözŞengöz

İYİ Parti, hafta sonu tam kadro Afyonkarahisar’da yapılacak kampta buluşacak. Hukuk-Seçim ve 
Parlamento İlişkileri Başkanı Hakan Şeref Olgun, “Herkes görüşlerini açıklayacak ve buna göre yeni 
yol haritamızı çizeceğiz, eksiklerimizi tamamlayacağız. Artık meydanlara hazırlık yapıyoruz” dedi

TBMM’de, Öğretmenlik 
Kanunu Teklifi görüşülecek
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ÇEŞME Yarımadası'nın tarihsel zenginliği ve lezzet 
kültürünü geleceğe taşımak üzere hazırlanan "Yarımada 
Yolculuğunda Eskimeyen Lezzetler" kitabı etkinlikle ta-
nıtıldı. İbrahim Çeçen Vakfı desteğiyle tarihçi ve seyahat 
yazarı Saffet Emre Tonguç ile yazar Serda Büyükkoyun-
cu tarafından hazırlanan kitabın tanıtımı için IC Çeşme 
Marina'da etkinlik yapıldı.Gastronomi, turizm ve iş 
dünyasından temsilcilerin katıldığı etkinlikte kitapta yer 
alan bazı tariflerin tadımı da gerçekleştirildi.

İbrahim Çeçen Vakfı Başkanı Günseli Çeçen, yaptığı 
açıklamada kitabın yazım hikayesinin 2010'lara dayandı-
ğını belirterek IC Çeşme Marina'nın kuruluşuyla birlikte 
vakfın da bu topraklardaki değerleri koruma ve gelecek 
nesillere aktarma projelerine odaklandığını kaydetti.

Yerel ürünlerin ilham veren hikayeleri ve bölgenin 
unutulmaya yüz tutmuş tariflerini içeren kitabın satışın-
dan elde edilecek gelirin ise gastronomi öğrencilerine 
burs olacağı belirtildi. AA

EGE Üniversitesi (EÜ)Kütüphane ve Doküman-
tasyon Daire Başkanlığı tarafından 15 Temmuz 
Hain Darbe Girişiminin yıl dönümü dolayısıyla  
“15 Temmuz Konulu Yayın Sergisi” açıldı. 

Ege Üniversitesinde 15 Temmuz Demokrasi ve 
Milli Birlik Günü etkinlikleri kapsamında Kütüpha-
ne ve Dokümantasyon Daire Başkanlığı tarafından, 
15 Temmuz hain darbe girişimini unutturmamak 
amacıyla “15 Temmuz”  konulu yayınlardan oluşan 
sergi hazırlandı.  

Kütüphane ve Dokümantasyon Daire Başkan 
Vekili Nedim Hant, “Bilindiği üzere kütüphaneler 
bilgi ve belgelerin toplanarak muhafaza edildiği 
ve gerektiğinde ilgili araştırmacıların hizmetine 
sunulduğu yerlerdir. Ülkemizde 15 Temmuz 2016 
tarihinde yapılan darbe girişiminin gelecek kuşak-
lara aktarılması, unutturulmaması ve demokrasiye 
sahip çıkılmasının vurgulanması açısından önem 
arz etmektedir” dedi. 

Sergi; kütüphane ve dokümantasyon daire baş-
kanlığında 19 temmuz 2024 tarihine kadar ziyarete 
açık olacak. HABER MERKEZİ

AYDIN'IN Efeler ilçesindeki Tralleis Antik Kenti'n-
de kazı çalışmalarına başlandı.Antik kent içerisinde 
düzenlenen törende konuşan Aydın Adnan Menderes 
Üniversitesi (ADÜ) Rektörü Prof. Dr. Bülent Kent, 
Tralleis'teki kazıların 1996 yılında ADÜ tarafından 
başlatıldığını, 2017-2021'de ise Atatürk Üniversitesin-
ce sürdürüldüğünü anımsattı.

Kazıların bu yıl yeniden ADÜ bünyesinde devam 
edeceğini aktaran Kent, "Tralleis Antik Kenti, yüzyıl-
lar boyunca birçok medeniyete ev sahipliği yaptı. Bu 
eşsiz mirası gün ışığına çıkarmak ve gelecek nesillere 
aktarmak hepimizin ortak sorumluluğudur. Bu önemli 
çalışmanın hem bilim dünyasına hem de ülkemizin 
kültürel zenginliğine önemli katkılar sağlayacağına 
inanıyorum." dedi.

Tralleis Antik Kenti'nin, yaklaşık 3 bin yıl önce 
Trakyalılar ve Argoslular tarafından kurulduğu 
biliniyor. Antik kent ayrıca tarihte ilk notalı müziğin 
yazıldığı yer olarak öne çıkıyor. AA

Çeşme’nin lezzet 
kültürü kitaplaştı

EÜ’de 15 Temmuz
konulu kitap sergisi

Tralleis Antik 
Kenti’nde kazı 

çalışmaları başladı

'Patatesi toprakta'Patatesi toprakta
soğanı kilerde sakla'soğanı kilerde sakla'
İzmir Pazarcılar Odası Başkanı Hamdin Erişen, toprağın ilaca alıştığını, dolayısıyla ilaçsız üretimde 
verimin azaldığını belirterek, “Patates ve soğan eskisi gibi dayanmıyor, hemen filizleniyor” derken, 
Hayrettin Uçak ise patates ve soğandaki bozulmalarda ilaçtan çok sıcaklıkların etkisi olduğunu kaydetti

Türkiye’de yüksek enflasyonla 
mücadele sürecinde vatandaşların 
en çok şikayet ettiği konulardan biri 

olan gıda fiyatları gün geçtikçe 
artıyor. Öyle ki önceleri 
çuvallarla alınan patates 
ve soğanı vatandaşlar 
artık sadece birkaç kilo 
şeklinde alarak tüketebi-
liyor. Bir diğer yandan 
iklimlerin değişmesi ve 
hava sıcaklıklarındaki 
yüksek artış bu sebzelerin 
tüketim ömrünü kısaltıyor. 
Patates ve soğan üreticileri ise 
bu soruna çözüm olarak, patates 
ve soğanın serin ve kuru yerlerde muhafaza 
edilmesi gerektiğini vurgularken, buzdola-
bında muhafaza etmekten ise kaçınılması 

gerektiğini belirtti.

“Toprak ilaca alıştı”
Önceleri çuvallarla alınan patates 

ve soğanları muhafaza etmenin 
bugüne göre daha kolay oldu-

ğunu belirten İzmir Pazarcılar 
Esnafı Odası Başkanı Hamdin 

Erişen, toprağın zirai ilaca 
alıştığını, dolayısıyla üretilen 

sebzelerin tüketim ömrünün 
kısaldığını kaydetti. Erişen, zirai 

ilaç kullanmadan yapılan doğal 
üretimlerde verimin az olduğu-

nun altını çizerek, “Tüm sebze ve 
meyveler ilaçlanıyor. İlaç olmadan 

yüksek verim almak zorlaştı çünkü toprak 
ilaca alıştı. Dolayısıyla ürünlerin tüketim 
ömrü kısaldı. Bir diğer yandan sıcaklıklar 

da bozulmada oldukça etkili. Sıcak hava 
özellikle patatesin hemen filizlenmesine 
neden oluyor. Soğan bile hemen filizleniyor 
artık” dedi.

Sebze ve meyvelere verilen zirai ilaç-
ların gıda kalitesini düşürdüğünü belirten 
Erişen, “Ben kendi bahçemde ilaçsız ürün 
yetiştirmeye çalışıyorum. Örneğin daha 3 
kilo salatalık alamadım. Verim de kalite 
de düştü. Bugün artık karpuza bile kabak 
aşısı yapılıyor. Gıdaların kalitesi ilaçlar 
nedeniyle oldukça bozuldu. Vatandaşlar da 
yediği gıdaların bundan 10- 15 yıl öncesin-
de yediği gıdalarla aynı tadı vermediğinin 
farkında” ifadelerini kullandı. 

“Bozulma nedeni sıcak”
Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları Bir-

liği (EİB) Yönetim Kurulu Başkanı Hayret-

tin Uçak ise, sebze ve meyvelerin yanı sıra 
özellikle buzdolabında saklanması uygun 
olmayan patates ve soğanın, saklama koşul-
larına dikkat edilmesi, kuru ve serin bir 
yerde muhafaza edilmesi gerektiğine vurgu 
yaparak, sıcaklıkların bozulmalarda büyük 
bir etkisi olduğunu söyledi. Uçak, 
“İklimin değişimi, sıcaklıkların 
artışı sebze ve meyvelerde 
bozulmaları artırıyor. Bu 
duruma zirai ilaçların etkisinin 
yüksek olduğunu düşünmü-
yorum ancak sıcaklıklar 
oldukça etkili. Patates 
ve soğanın özel-
likle serin yerlerde 
muhafaza edilmesine 
dikkat edilmeli” diye 
konuştu. 

Pazarda sattığı patates, soğan, biber, fasulye 
gibi sebzeleri kendisinin ürettiğini, bu ürünleri 
ilaç kullanmadan, doğal şekilde ürettiğini belirten 
pazarcı esnafı A. Ç, doğal üretimde ilaçlı ürünler 
kadar verim olmasa da sağlık açısından doğal üre-
timin daha doğru olduğunu kaydederek, ürünlerin 

sıcak havalarda hızla tüketilmesi ve bekletilme-
mesi gerektiğini söyledi. Özellikle patates ve 
soğanın serin bir alanda saklanması gerektiğini 
vurgulayan A. Ç, “Soğan güneş ışığına direkt ma-
ruz kalmayacağı bir ortamda saklanmalı. Patatesi 
ise bez bir torbanın içerisinde toprağa kazılan 

bir kuyuda muhafaza etmek en doğrusu. Eğer 
böyle bir imkanları varsa vatandaşlar patatesi 
mutlaka toprakta muhafaza etmeli. Eğer böyle 
bir imkan yoksa, serin bir dolap içinde veya 
kiler gibi bir yerde saklanması doğru olacaktır” 
dedi.

“Toprakta muhafaza edin”

ÖZEL
HABER

Mutlu Duman

Rus hasta, şifayı 
İzmir’de buldu 

Ağrı şikayeti bulunan ve ülkesinde her iki kalçasına protez takılması önerilen Rus turist 
Aleksandra Kosenko (46), İzmir Şehir Hastanesi’nde kök hücre tedavisiyle sağlığına kavuştu
İZMİR şehir Hastanesi'nde, son 3 
ayda 39 farklı ülkeden 119 hastaya 
sağlık turizmi ve turist sağlığı 
kapsamında hizmet verildiği bil-
dirildi. Son olarak, Rus vatandaşı 
46 yaşındaki Aleksandra Kosenko, 
kalça ağrıları nedeniyle her iki 
kalçasına protez önerildiği için 
araştırmalar sonucunda İzmir Şehir 
Hastanesi Ortopedi Kliniğini tercih 
etti. Ortopedi Uzmanı Dr. İlker 
Şenses, Kosenko'ya yapılan tetkik-

ler sonucu kalça avasküler nekroz 
(kan akışının yetersizliği nedeniyle 
kemik dokusunun zayıflaması) ta-
nısı koydu ve kalça protezi yerine 
kök hücre tedavisi uyguladı. 

“Tavsiye edeceğim”
Ameliyathanede anestezi altında 

yarım saat süren kapalı yöntemle 
yapılan işlem sonrası, Kosenko 
bir gün sonra sağlığına kavuşup, 
taburcu edildi.

Kosenko, hastane hakkında 
duyduğu olumlu yorumlar ve 
gelişmiş teknolojisi nedeniyle 
İzmir Şehir Hastanesi'ni tercih 
ettiğini belirtip, "Rusya'dan geldim 
ve hastane hakkında çok güzel 
şeyler duydum. Buradaki gelişmiş 
teknoloji nedeniyle de burayı tercih 
ettim. Çok memnunum. Doktorum 
ve personel çok ilgilendiler, hizmet 
çok güzel. Rusya'da herkese tavsi-
ye edeceğim" dedi. DHA 

İKİ sağlık evi ve yedi diş polikliniği ile 
ücretsiz sağlık hizmetlerini sürdüren Bay-
raklı Belediyesi, Doğançay Mahallesi'nde 
yeni bir poliklinik açtı. Muhtarlık binasının 
üst katındaki yeni hizmet alanında bir 
doktor ve bir hemşire görev yaparken, va-
tandaşlara muayene, enjeksiyon, pansu-
man, tansiyon ölçümü ve düzenli tansi-
yon kontrolü ile açlık kan şekeri ölçümü 
gibi hizmetler ücretsiz olarak veriliyor. 
Sağlık hizmetlerinden hafta içi her gün 
mesai saatleri içinde ücretsiz olarak ya-
rarlanılabiliyor. Bu kapsamda Doğançay 
Mahallesi Muhtarı Arzu Nisan ve sağlık 
polikliniğini ziyaret eden Başkan İrfan 
Önal, personel ve vatandaşlarla sohbet 
etti, çalışmalarla ilgili bilgi aldı.

Önal, "Doğançay'da yaşayan vatandaş-
larımızın talepleri doğrultusunda muhtar-
lığımızın üst katında poliklinik hizmetleri 
vermeye başladık. Sağlık hizmetlerinin 
erişilebilir olması özellikle burada yaşa-
yan yaşlılarımız için önemli. Mahallemize 
hayırlı olsun" dedi. HABER MERKEZİ 

Doğançay’a yeni 
sağlık polikliniği

Hamdin Hamdin 
ErişenErişen

Hayrettin Hayrettin 
UçakUçak

 İrfan  İrfan 
ÖnalÖnal

Günseli Günseli 
ÇeçenÇeçen

Saffet Emre Saffet Emre 
TonguçTonguç

Serda Serda 
BüyükkoyuncuBüyükkoyuncu

Aleksandra Aleksandra 
KosenkoKosenko
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2024 Avrupa Futbol Şampiyonası’na (EURO 2024) 
çeyrek finalde veda eden A Milli Takım’da 
teknik direktör Vincenzo Montella, aday 

kadrosundaki 26 oyuncunun 23’üne forma 
şansı verdi. VincenzoMontella, ay-yıldızlı 
ekibin 3’ü grupta olmak üzere oynadığı toplam 
5 maçta 23 oyuncusundan faydalandı. Milli 
takımın EURO 2024 kadrosunda yer alan 3 
futbolcu, turnuvada forma şansı bulamadı. 
Süre bulamayan isimler; kaleci Uğurcan Çakır, 

stoper Ahmetcan Kaplan ve forvet oyuncusu 
Bertuğ Yıldırım oldu.

Barış Alper ve Ferdi
A Milli Takım’ın EURO 2024 

macerasında Barış Alper Yılmaz ve Ferdi 
Kadıoğlu en fazla forma giyen oyuncular ola-
rak dikkati çekti. Milli takımın oynadığı 5 maça 

da ilk 11’de başlayan Barış 
Alper ve Ferdi, bu karşılaşma-

ların tamamında sahada kaldı. 
İki oyuncu da uzatmalar hariç 

450 dakika forma giydi. Vincen-
zoMontella’nın kaledeki ilk tercihi 

deneyimli file bekçisi Mert Günok 
oldu. Mert Günok, 4 maça ilk 11’de 
başladı ve 360 dakika forma giydi. 
Mert, yalnızca sakatlığı nedeniyle 3-0 
kaybedilen Portekiz maçında kalede 
yerini alamadı. AA

Montella, savunmada en fazla Abdülkerim 
Bardakcı’yı sahada tuttu. Cezası nedeniyle 

Avusturya maçında forma giyemeyen 
Abdülkerim, diğer 4 maçın tamamında sahada 
kaldı ve 360 dakika sahada kaldı. Bir maçta 
cezası nedeniyle forma giyemeyen Samet 
Akaydin de 4 maçta 337 dakika süre aldı. 

Samet, Hollanda maçında ise sakatlanarak 
oyundan çıktı. Hem stoperde hem de 
orta sahada forma giyen Kaan Ayhan, 

5 maçta da şans bulup, 361 dakika 
sahada kaldı. Sağ bekte görev 

yapan Mert Müldür ise 4 maçta 
347 dakika şans buldu.

Stoperde Stoperde 
Abdülkerim Abdülkerim 

A Milli Takım’da  en az süreyi alan iki isim İr-
fan Can Kahveci ve Semih Kılıçsoy oldu. 
Polonya ile oynanan hazırlık maçında 
sakatlanan İrfan Can Kahveci’nin 
turnuvanın büyük bölümünde tedavisi 
sürdü. İrfan, yalnızca Avusturya karşı-
laşmasının son bölümünde oyuna girdi 
11 dakika sahada kaldı. Genç golcü Semih 
Kılıçsoy ise forma şansını Hollanda ile oynanan çeyrek 
final mücadelesinde yakaladı. Oyuna 89. dakikada giren 
Semih, uzatmalarla birlikte 7 dakika mücadele etti. 

““ ““

SEMIHSEMIH
7 DAKIKA 7 DAKIKA 

OYNAYABILDIOYNAYABILDI

iiKKiiLLiiSSii

Milli Artistik JimnastikçilerMilli Artistik Jimnastikçiler
olimpiyatlarda final istiyorolimpiyatlarda final istiyor

PARIS 2024 Olimpiyatları’nda Ferhat 
Arıcan, İbrahim Çolak, Ahmet Önder, 
Adem Asil ve Emre Dodanlı’dan 
oluşan takımla mücadele edecek 
Artistik Cimnastik Erkek Milli Takımı, 
İzmir’deki kamp çalışmalarının ardın-
dan Türkiye’deki son hazırlık etabı için 
Antalya’ya geçti. Son dönemde birçok 
başarıya imza atılan artistik cimnastikte 
Tokyo Olimpiyatları’nda Ferhat Arıcan 
ile gelen madalyanın ardından yeni 

başarılar için gözler Paris Olimpiyat-
ları’na çevrildi. Başantrenör Yılmaz 
Göktekin, yaptığı açıklamada, Dünya 
Şampiyonası’ndaki dereceleriyle Paris 
Olimpiyatları için kota aldıklarını ve 
çalışmaları yoğunlaştırdıklarını söyledi. 
Olimpiyatlara kadar ikisi yedek olmak 
üzere 7 kişi ile çalışmalara devam 
edeceklerini kaydeden Göktekin, 
“Sporcularımızın verimi, performansı 
gayet iyi düzeyde.” dedi. AA

Artistik Cimnastik Erkek Milli Takım Başantrenörü Yılmaz 
Göktekin, takım olarak ilk kez mücadele edecekleri 2024 
Paris Olimpiyatları’nda finali hedeflediklerini söyledi

SÜPER Lig takımlarından Göztepe, 
kaleci arayışlarını hızlandırdı. 

Polonyalı eldiven Mateusz-
Lis’in kulübü Southamp-

ton’a dönmesinin 
ardından alternatif 

isimlere yönelen 
sarı-kırmızılıla-
rın Ertaç Öz-
bir’in ardından 
Hatayspor’un 
file bekçisi 
Erce Kar-
deşler’i de 
listeye ekledi. 
Geçen sezon 
Hatayspor’da 

35 maça çıkan 
ve takımının 

Süper Lig’de 
tutunmasında 

büyük rol oynayan 
Erce’nin Göztepe’ye 

gelmeye sıcak baktığı 
bildirildi. Bursaspor alt-

yapısında kaleciliğe başlayan 
30 yaşındaki Erce, OyakRenaultspor, 

Altınordu, Trabzonspor ve Hatayspor kalele-
rini korudu. Göztepe’nin yerli isimlerin yanı 
sıra yabancı kalecilerle de temasta olduğu 
öğrenildi. DHA

Göztepe
kalecisini 
arıyor

TFF 2’nci Lig ekiplerinden Altay’da 
ayrılıklara bir yenisi daha eklendi. 
Transfer yasağı bulunan ve son 2,5 
sezonda takviye yapamayan siyah-be-
yazlılarda sözleşmesi sona eren kale-
ci Mustafa Çalışkan da yuvadan uçtu. 
Altyapı patentli 20 yaşındaki file bek-
çisi 3’üncü Lig ekiplerinden Orduspor 
1967 ile anlaşmaya vardı. Mustafa’nın 
yeni kulübüyle 3 yıllık sözleşme imza-
layacağı bildirildi. İzmir temsilcisinde 
yeni sezon öncesi takımdan ayrılan 
oyuncu sayısı 5’e yükseldi. Altay’da 
sözleşmesini tek taraflı fesheden Eren 
Erdoğan, Süper Lig ekibi 
Gaziantep FK’ya gitmişti. 
Enes Öğrüce, bonservis 
bedeli alınarak Süper Lig’in 
yeni takımı Bodrum FK’ya 
transfer oldu. Kontratı biten 
Nurettin, 3’üncü Lig 
ekibi Kahramanmaraş 
İstiklalspor’la el sıkışır-
ken, fesih yoluna giden 
Salih Sarıkaya kulüp 
arıyor. DHA

Altay’da 
Mustafa da
yuvadan uçtu

TFF 2’nci Lig’de yeni sezon öncesi yaptığı gurbet-
çi transferleriyle dikkatleri üzerine çeken Altı-
nordu, Kuşadası Körfezi’nde tekne turu yaparak 
yorgunluk attı. Antrenmanlarını Torbalı’daki Metin 
Oktay Yerleşkesi’nde sürdüren kırmızı-lacivertliler, 
önceki gün gerçekleşen etkinlikle hem kaynaşma 
sağladı hem de eğlenceli dakikalar yaşadı. Deniz 
ve güneşin keyfini çıkaran İzmir temsilcisinin 
oyuncuları ve teknik ekibi teknede oyun havası 
oynayarak gün boyu eğlendi. Çalışmalarını 10 
Temmuz’a kadar İzmir’de sürdürecek Altınordu, 
16 Temmuz’da Kocaeli Kartepe’de kampa girecek. 
DHA

Altınordu, tekne
gezisinde 
stres attı

TFF 3’üncü Lig 1’inci Grup ekiplerinden 
Karşıyaka yeni sezon öncesi kadrosun-
da büyük değişime gitti. Yeşil-kırmızılı 
takımdan ayrılan 12’nci futbolcu Hakan 
Erçelik oldu. Geçen sezon İzmir temsil-
cisinde 24 lig, 2 kupa maçına çıkıp 1 kez 
rakip fileleri sarsan 24 yaşındaki orta saha 

oyuncusu 1’inci Lig’de mücadele eden 
Şanlıurfaspor ile sözleşme imzaladı. Ge-
çen sezon Karşıyaka’yı çalıştıran Şanlıur-
faspor Teknik Direktörü Erkan Sözeri, eski 
öğrencisini yeni kulübüne götürdü. Geçen 
hafta Adnan Emir, Barış, Batuhan, Bilal, 
Emre Keleşoğlu, Erdem, Erdinç, Fatih 

Taşdelen, Haydar, Mehmet ve Şeref’le 
yollarını ayıran Karşıyaka, Hakan’ın da 
gidişiyle 12 oyuncusuyla yollarını ayır-
mış oldu. Yeşil-kırmızılılar dış transferde 
şimdiye kadar Metin Peker, İshak Kurt ve 
Ali Sinan Gayla ile anlaşarak 3 takviye 
gerçekleştirdi. DHA

Karşıyaka’da yaprak dökümü sürüyor

Ferdi Ferdi 
KadıoğluKadıoğlu

Barış Alper Barış Alper 
YılmazYılmaz

Erce Erce 
KardeşlerKardeşler

 Vincenzo  Vincenzo 
MontellaMontella

Hakan Hakan 
ErçelikErçelik


